

圖片下載 Download high resolution photos at:

https://www.dropbox.com/s/47u5qt0a4zspml8/Home%20Delights_Products%20Photos.zip?dl=0

	產品照片 Product Photo	簡介 Description
1	 <p>Azureliving International Limited Booth No. : 3F-C17</p> <p>Website: www.azl.com.hk</p>	<p><u>Cado 藍光空氣清新機</u></p> <ul style="list-style-type: none">• 最新抵港的 Cado 藍光空氣清新機外型時尚，的般體積，是首個日本品牌取得美國家電製造商協會(AHAM)的認證，並獲得最高評價的潔淨空氣量值(CADR)• 產品曾榮獲德國紅點獎 (Red Dot Design 2013) <p><u>Cado Air Purifier</u></p> <ul style="list-style-type: none">• Cado Air Purifier, with its compact size and metallic design, has a remarkably high clean air delivery rate (CADR) as certified by AHAM.• Awarded the Red Dot Design Award 2013
2	 <p>De'Longhi Kenwood A.P.A. Limited Booth No. : 3F-C02</p> <p>Website: www.delonghi.com.hk</p>	<p><u>kMix 咖啡機</u></p> <ul style="list-style-type: none">• 創新設計：Kenwood 的 ThermoGen™ 發熱技術確保完美的咖啡溫度，OptiTemp™ 恆溫熱板時刻能保持咖啡溫度，味道新鮮，香味四溢• 其自動偵測功能會預告咖啡機需要去垢的時間，2 小時後恆溫熱板也會自動關掉• 容量: 6 杯咖啡

kMix Coffee Maker

- Innovation: Kenwood's ThermoGen™ heating technology ensures perfect brewing temperature and OptiTemp™ keeps the coffee hot, fresh tasting and full of flavour.
- An auto detection feature tells you when it's time to descale the coffee maker and the machine automatically switches its hotplate off after two hours.
- Cup Capacity: 6 cups

Video: <https://youtu.be/HdKGHeAK3Y>

3



Gen-X Hardware Limited
Booth No. : 3G-E10

Ballarini X MasterChef

- 意大利知名優質廚具製造商 Ballarini 和屢獲殊榮的全球電視系列 MasterChef 《我要做廚神》攜手合作，建立面向國際市場的一個廚具系列「MasterChef」
- 這個廚具系列共有三個不同大小的鍋具，包括 16 厘米平底鍋、28 厘米烤鍋和 28 厘米炒鍋各一。
- Ballarini 一直以嶄新科技設計去優化入廚體驗。因此，每件產品厚 3.55 毫米，粉狀搪瓷外層，煮食表層不黏鍋，手柄上有熱點裝置及多款顏色可供選擇，鍋底更刻有 MasterChef 的標誌

Colorline 明火系列：

- 20/24/28/32 厘米煎鍋
 - 28 厘米烤鍋
 - 26 厘米烤盤
 - 16 厘米燉鍋
 - 20/24 厘米雙耳蒸鍋
- MasterChef is a kitchenware series which targets at the international market under the collaboration of Ballarini, a well-known manufacturer of high-quality kitchenware in Italy and MasterChef, the

		<p>well-received television reality show series.</p> <ul style="list-style-type: none"> The collection is comprised of three different sizes of frying pans (20/24/28cm), a 16cm saucepan, a 28cm grill pan and a 28cm stir fry pan. Ballarini are constantly utilising new technologies designed to improve the cooking experience and as such, each product features a 3.5mm gauge, a powder enamel exterior and non-stick cooking surface, with the option of a thermo point device on the handle and come in a range of colours and engraved with the MasterChef Logo. <p>Colorline Series:</p> <ul style="list-style-type: none"> 20/24/28/32 cm frying pan 28 cm grill pan 26 cm roasting pan 16cm stew pot 20/24 cm stew pot with two handles
--	--	--

4	 <p>German Pool (Hong Kong) Limited Booth No. : 3G-A02</p> <p>Website: www.hkqba.com</p>	<p><u>韓式光波燒烤爐</u></p> <ul style="list-style-type: none"> 利用熱穿透原理直接烤熟食物，鎖住水分和肉汁，保持肉質鮮嫩，倍添美味 「太陽紋」烤盤，多餘油脂沿著紋理直接導入集油抽屜，成就低脂健康燒烤 簡易控溫旋鈕，高低溫燒烤隨心所欲，一鍵操控更方便 特設不黏塗層烤盤及集油抽屜，更易於清潔 <p><u>3D Infrared Korean Barbecue Grill</u></p> <ul style="list-style-type: none"> Using direct heat penetration, the grill preserves moisture and meat juices for outstanding dishes “Sun-ray” ridges on the grill pan guide away excess grease into the oil reservoir below for healthy purpose Easy-to-use temperature adjustment knob facilitates grilling at both high and low temperatures Easy-to-clean non-stick grill pan and oil reservoir
---	---	--

5



Hong Kong Water Solution Limited
Booth No. : 3F-D07

Website: www.hk-water.com

手提式蔬菜及生果潔淨棒

- 韓國製造
- 功能：透過長及短超聲波振動原理，於水中將殘餘生果及蔬菜表面的殘留農藥及微細至 PM2.5mm 有害物去除於水中，並通過臭氧協助殺菌，去除殘留於生果及蔬菜農藥，去除有毒灰塵及重金屬，殺死 99.9%大腸桿菌及金黃葡萄球菌
- 用途：清洗生果及蔬菜、廚房用具、嬰兒用品、玩具

Portable Vegetable & Fruit Cleaner

- Made in Korean
- Removes residual pesticides on fruit and vegetables
- Removes harmful fine dust containing toxic heavy metals
- Kills 99.9% of bacteria
- To wash fruit and vegetables, sanitize baby bottles, small kitchen appliances and toys

6



I Love Kitchen Limited
我愛廚房有限公司
Booth No. : 3F-G12

Website: www.ilovekitchen.com

鍋蓋

- 讓你安心煮食，無懼醬汁濺溢或香氣散失
- 各類直徑 32 cm 以下的鍋具適用
- 獨特角度環型設計，讓「倒汗水」滴回鍋內
- 氣味經過碳濾網後會被中和

The Smart Lid

- Lets you cook anything without fear of either splatters or odor.
- Fits all frying pans up to 32 cm
- Has an angled rim to let condensation drip back into the pan
- The charcoal filter mesh will neutralize odors as the pass through

7



ID Infinity Limited
Booth No. : 3G-C19

Website: idihk.com

Toothbat – WOW

- 以跑車作為設計概念，帶給用家一個既輕鬆又有效的使用牙線經驗
- 手柄配置了專利的 Twister 技術，提升牙線緊力，比手動牙線更有效清除食物殘渣及牙菌膜
- WOW 具可重用及耐用性設計，是一件既環保又經濟的產品

Toothbat – WOW

- A dental floss holder inspired by sport cars, can provide the user an incredibly easy and efficient experience of flossing.
- “Twister technology” ensures ultimate tension floss for removal of food debris and plaques.
- WOW, with a reusable and durable design, is an environmentally and economically friendly product.

8



Kai Cutlery (HK) Ltd
貝印(香港)有限公司
Booth No. : 3G-C02


Website: www.kai-group.com/global/en/

VITA CRAFT

- Vita Craft 於 1939 年由 Glen Slough、Eddie Durwachte 及 Win Cook 於美國創立
- 多層構造，導熱快，節能環保：Vita Craft 獨家運用金屬不同特性，利用“高熱壓複合工法”將不同金屬材質間熱傳導的優劣特性，以航太科技加工，兼顧高傳熱、高保溫、健康衛生
- 可低溫、無水、少油的營養烹調
- 將多層複合金材料生產 5ply/7ply/9ply/11ply 的鍋具生產商

Vita Craft

- Vita Craft - The manufactures of the world's finest cookware since 1939.
- It has always pledged to manufacture healthy cookware which 'helps to prevent illnesses'.
- Over the years, the company has been keen on spreading the ideas of wholesome waterless, greaseless

		<p>cooking and insisted that the health of each family member should be sustained through proper dietary habits.</p> <ul style="list-style-type: none"> • Since 1939, as the aerospace technology has become increasingly advanced, the 'high temperature high pressure technology' method was developed to produce rocket accessories by bonding different types of metals together. The result is impressive thermal conductivity. • After nearly 15 years of continual research and experiments, the first-of-its-kind stainless steel/aluminium alloy multi-layered structure materials was successfully introduced to the world.
9	 <p style="text-align: center;">Li-dealz Limited Booth No. : 3G-D17</p> <p>Website: www.li-dealz.com</p>	<p><u>天然環保全棉針織床品系列</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • 布料榮獲國際環保紡織協會(OEKO-TEX®)進行獨立物質檢測認證，證明產品內不含常見的 100 種有害化學物，是布料用品最嚴格的一級認證，符合全球統一的安全標準 • 採用色紡棉紗織布技術，以先進科技利用環保染料只染小部份棉花纖維，再紡紗織布，然後經過單純無添加的蒸洗處理，實際接觸到化學物質的機會減至最低 <p><u>Eco-Friendly Cotton Knit Bedding Collection</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Can be recycled and biodegradable; • Incinerated completely without producing toxic gas; • Certified by OEKO-TEX®; • Dyed-yarn technique - only part of the cotton fiber is dyed by eco-friendly dyestuff before yarn spinning



Livington Enterprises Ltd

利鳴企業有限公司

Booth No. : 3G-B12

Website: www.rapeeliving.com.hk

Craftholic

- Crafholic 原創是來自日本東京 Accent 公司的年輕設計團隊，此公仔的設計意念是來自外太空 Craft 的 Craft 外星人，一班充滿活力的年青人抱著「突出個人生活品味」的理念，打造出四個造型人物，包括貓貓、熊仔、猴子及兔子

Craftholic

- Crafholic, founded in 2008, is a series of CRAFT characters called 'CRAFTHOLIC', represented by the creatures Rab, Sloth, Korat and Loris.
- Its products include "super hug" cushions, accessories and homewares, which are designed with a unique touch of cute.

11



Luen Pun Enterprise Group Ltd
Booth No. : 3G-D13

Website: www.luenpun.com.hk

FoodSaver

真空包裝機使用家能在家輕易包裝食物，有抗氧化之效，保持食物新鮮度。

真空包裝亦能加速醃製食物，使食材更快入味。

- 真空包裝機
- 真空保鮮罐
- 網紋真空袋

FoodSaver

With FoodSaver, users can easily pack their food at home to provide anti-oxidation protection and retain the freshness of food. Under vacuum packing, food can be preserved faster as it can gain a stronger taste in a shorter period of time.

- Vacuum Sealer
- Round Canister Set
- Quart Heat-Seal Bags

12



Ogawa Health Care Int'l (HK) Ltd
Booth No. : 3F-C12




Website: www.ogawaworld.net

擰擰膝

- 專為膝蓋、腿部及足部而設計的創新按摩器
- 獨有 225 度擰轉式按膝科技
- 可隨意升降，調節膝部及腿部按摩器之高度及角度
- 獨有膝部溫熱及 U 型包圍氣囊按摩，有助釋放腿部壓力

OmKNEE

- An innovative designed massager for knees, legs and feet
- Allows 225 degrees flip angle, so that you can comfortably switch from a knee massage to a calf massage instantly
- Adjustable design allows you to shift according to your knees' position
- Features an all-rounded thermotherapy to knees and feet
- U-shaped airbags provide a pressure massage mode to both calf & knee

<p>13</p>	 <p>OTO Bodycare (HK) Ltd 豪特保健(香港)有限公司 Booth No. : 3F-B02</p> <p>Website: www.otobodycare.com</p>	<p><u>零距離按摩椅</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● 零距離特點：按摩椅離牆擺放的最少距離僅為 110 毫米，相比傳統按摩椅能大大減少離牆距離，讓按摩椅更貼近牆壁，減少佔地面積 <p><u>OTO Absolute Massage Chair</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● Zero Wall Feature: Only 110mm distance is required between the backrest of the chair and the wall - a far decrease of distance compared with traditional massage chairs - which makes it closer to the wall and saves more spaces.
<p>14</p>	 <p>Panashop Booth No. : 3F-D02</p> <p>Website: panashop.hk</p>	<p><u>創風機</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● 嶄新球型設計，機身小巧 ● 360°出風方向，座枱或座地使用皆可 ● 帶動空氣流動，達致循環效果 ● 五段風速調節及電子開關 ● 直流電摩打，寧靜節能 ● 日本製造 <p><u>my FAN (Air circulating device)</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● Compact design with spherical shape ● 360° blowing angle, can be used as desk fan or living fan ● Trigger air flow and attain effective circulation ● 5-speed and electric ON/OFF switch ● DC Motor for energy saving & tranquility ● Made-in-Japan
<p>15</p>		<p><u>豆漿濃湯機</u></p> <ul style="list-style-type: none"> ● 以原粒黃豆磨製，全面提升營養價值 ● 先進的 PowerGrind 技術可精細地切豆，毋需過濾 ● 5 個程序並附有精心設計的食譜 ● 使用預設程序輕鬆製作最喜愛的飲

Philips Electronics Hong Kong Limited
飛利浦電子香港有限公司
Booth No. : 3F-B01

Website: <http://www.philips.com.hk/>

品，包括有豆漿、米糊、濃湯、粒粒湯及果蔬冷飲

- 雙層金屬杯體可保溫，同時防止燙傷
- 超強蒸氣加熱技術提升豆漿的味道

Soy milk maker

- Consume the whole bean for full nutritional value
- PowerGrind technology cuts beans finely, no filtering
- 5 programs and well designed recipe book – making your favorite drink is easy by selecting the right program, including soymilk, rice paste, pureed soup, chunky soup and fruit/veggie juice.
- Double stainless housing, keeps warm, prevent scalding
- Super steam heating technology improves the soymilk taste

16



Profilia of West Germany (Far East) Ltd
Booth No. : 3G-A12

Website: www.hkqba.com



寶富麗 (遠紅外線) 保健床褥

- 全新寶富麗 (遠紅外線) 保健床褥，能釋出健康遠紅外線 4-14 μ m，滲透人體皮下組織，產生溫熱效應及共振作用
- 有助活化人體細胞的組織，促進血液循環，加速新陳代謝，增強抗疫功能，舒緩神經及關節痛症
- 特選優質寶富麗羽棉及羊毛綿墊，床褥面上另加 50mm 高密度太空記憶棉層；太空記憶棉層是由無數高密度感溫活性粒子所組成，其粒子會隨着人體的體溫及體壓而變化出模擬人體的最佳體形，作出最適當之調節。整體感覺柔軟，富彈性之良好承托，有效舒緩壓力

Profilia (FIR) Health Mattress

- Profilia Far Infrared Ray (FIR) Health Mattress can emit high performance far-infrared 4-14 μ m which can penetrate deeply into subcutaneous

		<p>tissue. Its tepid and resonance effect can activate the tissue of human body cells, enhance blood circulation, accelerate metabolism, ease the neuralgia and the bone pain</p> <ul style="list-style-type: none"> • Fabricated with the well-chosen Profilastic Foam Wool Topping Pad • Enhanced with additional 50mm high density memory foam layer, which contours and adjusts to match with your body curve according to your body temperature and pressure
17	 <p>Smartech International Marketing Limited 浚達國際市務有限公司 Booth No. : 3F-D17 Website: www.smartech-intl.com</p>	<p><u>迷你水濾吸塵機</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • 清水淨化, 抗菌除塵 • 吸塵吸水, 雙重清潔 • 無需塵袋, 環保衛生 • 易拆水缸, 清潔簡便 <p><u>Smartech "Mini Octopus" Water Filtration Vacuum Cleaner</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Water filtration system • Wet / Dry suction power • Compact design, easy to operate; • No need to use dust bags, an environmentally friendly design
18	 <p>Suntronics 日暉科技 Booth No. : 3F-B11</p>	<p><u>惠人慢磨原汁機</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • 能保存天然食品的營養 • 790g 蔬果等如一杯果汁, 果汁能更快被身體吸收, 亦減少消化時間 <p><u>HUROM Slow Juicer</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • At the forefront of a dietary culture, Hurom invests heavily in researching and product development that help maintain the nutrition in natural food. • 790g of vegetables is equivalent to a glass of juice which is easier for body absorption, reducing the time needed for digestion

<p>19</p>	 <p>The Hong Kong and China Gas Company Limited 香港中華煤氣有限公司 Booth No. : 3G-D02</p> <p>Website: towngas.com</p>	<p><u>Jamie Oliver 相思木製芝士盤套裝</u> <u>(連不銹鋼芝士標籤 5 支)</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • 附設 5 支不銹鋼標籤, 方便標示不同美食 • 尺寸 : 44 厘米 x 29.5 厘米 <p><u>Jamie Oliver Acacia Cheeseboard</u> <u>(5 stainless steel Cheese Fork)</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • Provide with 5 cheese forks to label everything needed to serve • Size : 44 cm x 29.5 cm
<p>20</p>	 <p>The Sharper Edge Limited 利特快有限公司 Booth No. : 3G-A01</p>	<p><u>STAUB 蕃茄鍋</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • 全港首次發售 • STAUB 蕃茄鍋不單止造型亮麗, 連煲湯、炆燉或烤焗等各種料理都能輕鬆駕馭 • STAUB 琺瑯鑄鐵鍋採用琺瑯鑄鐵材料, 適用於各種爐具以及焗爐, 傳熱迅速、持久保溫、堅固耐用 • 琺瑯瓷表面, 色彩亮麗, 可直接端上餐桌, 更添餐桌藝術美感 • 法國製造 • 25 厘米 • 2.9 公升 <p><u>STAUB Tomato Cocotte</u></p> <ul style="list-style-type: none"> • First launch in Hong Kong • STAUB Cast Iron Tomato Cocotte is ideal for stews, roasts, soups, casseroles and other one-pot classics. • STAUB cast iron cookware retains heat and distributes it evenly, making food more consistent in texture and taste. • Its attractive appearance makes it possible for the dish to go straight from the stove to the table. • Made in France • 25cm • 2.9L

21



Unitech Electrical International Limited
環球家電國際有限公司
Booth No. : 3G-C23

Website: www.bwt-filter.com.hk

BWT 濾水壺

- 改善你的飲用水，水壺以外另一智慧之選
- 水加入鎂後可維持其礦物平衡，更加接近中性酸鹼度，令其得到行內「水軟味佳」的讚賞
- 用上 BWT 鎂水機能促進身體中鎂的新陳代謝，自然為你提供 20%人體每日所需的鎂

Magnesium Mineralizer

- Your tap water can do more - A clever alternative to water bottles
- By adding magnesium, the mineral balance of the water is maintained.
- This results in a near neutral pH value, which connoisseurs of high quality mineral water find especially tasty and soft.
- With the BWT Magnesium Mineralizer, you support your magnesium metabolism in a simple and effective way and provide 20% of your daily requirement automatically.